
Zondag 4 juni 2023 

Hoogfeest van de heilige Drieëenheid 
 

  

Drie personen, één God. 
 
 

Een vraagje; hoeveel is 1+1+1? 
Als je op school zit, weet je het antwoord. 1+1+1= 3 

Maar vandaag horen we iets moeilijks. 1+1+1= 1 
Hoe kan dit? 

 

Als we gaan bidden, maken we vaak een kruisteken en zeggen: 
“In de naam van de Vader en de Zoon en de heilige Geest”. 

God de Vader, God de Zoon en God de heilige Geest. 
Het zijn drie Personen, maar ze zijn één God. 

 

Met een kaars proberen we dit een beetje uit te leggen. 
We zien de kaars: ÉÉN GOD 

De was van de kaars: GOD DE VADER 
De lont: GOD DE ZOON (JEZUS) 

 De vlam: GOD DE HEILIGE GEEST 
 

Steken we de kaars aan, dan zien we één vlam. 
En dat vlammetje stelt Gods oneindige Liefde voor.  

Liefde voor elkaar en liefde voor iedere mens. 
 

Denk hier maar aan als we het kaarsje aansteken. 
 
 
 
  
 
 
 

In de naam van de Vader  

en de Zoon en de heilige Geest. 

Amen. 
 



 

Verteller:  Lezing uit het heilig Evangelie van onze Heer Jezus Christus volgens Johannes. 
         (Johannes 3, 16-18) 
 

Tijdens een nachtelijk gesprek zei Jezus tegen Nikodemus: 
Jezus:  “Zozeer heeft God de wereld liefgehad,  

dat Hij zijn eniggeboren Zoon heeft gegeven, 
opdat alwie in Hem gelooft, 
niet verloren zal gaan, 
maar eeuwig leven zal hebben. 
Want God heeft zijn Zoon niet naar de wereld gezonden om de wereld te 
oordelen, maar opdat de wereld door Hem zou worden gered. 
Wie in Hem gelooft, wordt niet geoordeeld, 
maar wie niet gelooft, is al veroordeeld 
omdat hij niet heeft geloofd 
in de Naam van de eniggeboren Zoon van God.” 

 
Verteller: Woord van de Heer.  
 
 

 

OM TE DOEN 
 

 

Gesprekje: 
Waarom gaat Nikodemus midden in de nacht met Jezus praten? 
God houdt van de mensen. 
Is er een zin in het verhaal die ons dat laat zien?  
Waarom is God de Zoon, Jezus naar de wereld gekomen?  
Om ons te oordelen of …? 
 
 

 

Om te bidden: Lieve Vader in de hemel,  

U bent drie Personen, maar één God.                
U wil liefde geven aan ons mensen. 
 

Daarom is Jezus mens geworden, 
om ons te redden. 
 

En die grote Liefde bent U, heilige Geest 
naar de wereld komen brengen. 
 

God wat bent U groot, 
   ik kan dit niet zo goed begrijpen, 
   maar  ik wil wel steeds meer van U gaan houden.  

Amen.  
 
 
 



 

Om te zingen:  
Vader O Vader  
(Tekst en muziek: Rikkert Zuiderveld) 

 
Vader o Vader ik dank U 
Dat U Uw Zoon gaf voor mij 
Vader o Vader ik kom nu 
Maak mij Uw kind voor altijd 
 
Jezus o Jezus ik dank U 
Dat U aan 't kruis ging voor mij 
Jezus o Jezus ik kom nu 
Maak mij Uw kind voor altijd 
 
Heilige Geest ik dank U 
Dat U wilt leven in mij 
Heilige Geest ik kom nu 
Maak mij Uw kind voor altijd 
 

 
 

 
 
 

TIP VAN DE WEEK 

 
  

 
Elisabeth van de Drieëenheid. 

Zij was een mooie jonge vrouw in Dijon in Frankrijk.  
Een heel goede pianiste. Ze was graag in de bergen,  
maar werd door God geroepen om zuster te worden.  
En naar Zijn stem heeft ze geluisterd.  
Als zuster heeft ze veel nagedacht over de H. Drieëenheid. 

 

Over eén van haar uitspraken mogen we de komende week nadenken: 
 

“Laat je vangen in de netten van de Heer, 

het is er goed!” 
 

https://www.youtube.com/watch?v=dRX84n3uAuU  
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=dRX84n3uAuU

